
Protokół Nr 192
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 3 grudnia 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1430. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 188 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Sprawozdanie oraz wnioski Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia

i Oświaty do projektu budżetu Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
4. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu

Koneckiego na 2021 rok.
5. Informacja z otwarcia ofert na przebudowę IV piętra budynku

administracyjnego Starostwa.
6. Podjęcie decyzji w sprawie montażu anteny GSM dla Agencji

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa.
7. Akceptacja jednorazowego wynagrodzenia za ustanowienie służebności

przesyłu dla PGE.
8. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do
treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

Zarząd bez uwag przyjął protokółNr 188 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad.3
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła Sprawozdanie

oraz wnioski Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty do projektu
budżetu Powiatu Koneckiego na 2022 rok. Oznajmiła że Komisja pozytywnie
zaopiniowała 9 wniosków do projektu budżetu na 2022 rok. Wszystkie wnioski
związane są z realizacją zadań drogowych i są Zarządowi znane. We wnioskach
nie wskazano źródła finansowania w/w zadań. Zaznaczyła, że do projektu
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budżetu w takim kształcie są już wszystkie wymagane opuue. Opinie są

pozytywne. Zwróciła uwagę, że Zarząd składa autopoprawkę do projektu
budżetu uwzgledniającą wydatki, bądź dochody wynikające z okoliczności,

których nie dało się przewidzieć na moment przedłożenia projektu budżetu do
Rady Powiatu. Jednak w przypadku uwzględnienia w/w wniosków należałoby

przemodelowaćcały projekt budżetu. Zapytała Zarząd o stanowisko w sprawie.

Zarząd uznał, że przedmiotowe wnioski będą rozpatrywane w trakcie roku
budżetowego 2022.

Ad. 4
Skarbnik Powiatu - pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
Szczegółowo omówiła proponowane zmiany podkreślając, że zostały

wprowadzone na skutek wniosków kierowników jednostek organizacyjnych
powiatu oraz naczelników Starostwa. Poinformowała, że dwie jednostki oświaty
błędnie policzyły wynagrodzenia, stąd w jednej jednostce brakuje 100000 zł,

w drugiej 60 000 zł. Ponadto wpłynął wniosek SOSW w Baryczy o zwiększenie

środków na zakup opału, na kwotę 3O000 zł. Przypomniała, że na rezerwie
oświatowej pozostało 20 000 zł, a brakuje łącznie ok. 200 000 zł.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 117/2021 w przedmiotowej
sprawie,

Ad. 5
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła informację z otwarcia ofert na przebudowę

IV piętra budynku administracyjnego Starostwa. Poinformowała, że na skutek
zamieszczonego ogłoszenia wpłynęły dwie oferty, przy czym z dwóch
złożonych ofert jedna została złożona nieprawidłowo. Oferta złożona

poprawnie, od firmy AGROBUD ze Starachowic opiewa na kwotę 2 382 500 zł

brutto. Kwota ta znacznie przekracza kwotę zabezpieczoną na ten cel
w budżecie powiatu. W budżecie zabezpieczono kwotę w wysokości 1,5 mln zł,

zgodnie z kosztorysem wykonanym we wrześniu tego roku. Poinformowała, że

Zarząd może dołożyć brakującą kwotę i dokonać wyboru oferty lub unieważnić

postępowanie.
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Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy jest czas na
wyłonienie wykonawcy do końca roku w przypadku ponownego ogłoszenia

postępowania.

Naczelnik Wydz. Inwestycji , Zamówień publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek odpowiedziała, że istnieje ryzyko nierozstrzygnięcia

postępowania.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że w jego ocenie
w przypadku ponownego ogłoszenia postępowania przetargowego cena nie
będzie niższa. Ponadto mogą wystąpić problemy związane z pytaniami
wykonawców. Zwrócił uwagę na terminy związane z realizacją projektu.
Zaproponował przesunięcie środków zabezpieczonych na budowę sali
konferencyjnej i dołożenie do przebudowy IV piętra. Przypomniał o kwocie
900 000 zł, która miała być przeznaczona na przebudowę III piętra

i zaproponował wykonanie w ramach tej kwoty sali konferencyjnej. Podkreślił,

że na przebudowę IV piętra udało się pozyskać ze źródeł zewnętrznych kwotę

2,5 mln zł i Zarząd musi zrobić wszystko, aby zaplanowaną inwestycję

zrealizować.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poparł

przedmówcę.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że w budżecie

powiatu zabezpieczono kwotę 2 700 000 zł, w tym są także środki

z przeznaczeniem na budowę sali konferencyjnej i z nich można dołożyć do
realizacji w/w zadania.

Zarząd podjął decyzję dotyczącą dalszego procedowania prowadzonego
postępowania przetargowego.

Zarząd zobowiązał Naczelnika Wydz. IM - Panią Barbarę Panek do
wezwania wykonawcy do złożenia dokumentów potwierdzających spełnienie

warunków udziału w postępowaniu.

Ad. 6
Zarząd przełożył wniosek dotyczący montażu anteny GSM na jedno

z kolejnych posiedzeń Zarządu i upoważnił Naczelnika Wydz. IM do zwrócenia
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się do wnioskodawcy o uszczegółowienie wniosku w zakresie określenia

wielkości anteny.

Ad.7
Zarząd zaakceptował stawkę jednorazowego wynagrodzenia za

ustanowienie służebności przesyłu dla PGE, dla urządzeń elektromagnetycznych
na nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działka ewidencyjna
Nr 957116 o pow. 1,6897 ha położonej w miejscowości Końskie obręb 01.

Ad. 8
W sprawach różnych:

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o instalację wirtualnej
strzelnicy w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu
- Pani Barbara Panek udzieliła informacji w tym temacie. Oznajmiła, że

urządzenia zostało dowiezione, pomieszczenie przygotowane. Za różnicę

w cenie zostaną zakupione dodatkowe naboje.

• Zarząd zapoznał się z ofertą współpracy z TKN 24 na rok 2022.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1525 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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